
Vragen van de SP naar aanleiding van de brief van de Diamantgroep betreft 
herstructureringsplan 2012-2018

Wat kunnen de gevolgen zijn voor de Diamantgroep en de gemeente Goirle in het 
bijzonder?

Wij waren bezig om een beeld te vormen van de aangekondigde ingrijpende 
bezuinigingen op het budget sociale werkvoorziening en de samenvoeging van de 
WWB, de WSW en de Wajong. Bekend was dat de criteria om toe gelaten te 
worden ingrijpend verscherpt zouden worden, dat het budget per SW-er met ruim 
€ 5.000,00 zou dalen en dat het volume drastisch verlaagd zou worden. 
Het bestuur van de Diamantgroep heeft een beroep gedaan op het 
herstructureringsfonds en als onderdeel daarvan zou een herstructureringsplan 
gemaakt worden. De wet is mede als gevolg van het Lente-akkoord controversieel 
verklaard. Tot het moment waarop de plannen van het nieuwe kabinet bekend zijn 
gebeurt er niets. De rechtspositie en de toelatingscriteria zoals die bestonden 
blijven van kracht. Zodra de plannen van het nieuwe kabinet bekend zijn zal het 
bestuur van de Diamantgroep, waarin wij vertegenwoordigd zijn, met een voorstel 
komen. 

Hoeveel inwoners van Goirle zijn werkzaam binnen de Diamantgroep?
Circa 200

Hoeveel daarvan zullen hun baan verliezen?
Op dit moment niemand. Zie het antwoord bij vraag 1. 

In hoeverre verwacht men dat die mensen in kunnen stromen in de reguliere 
arbeidsmarkt?
Deze vraag is op dit moment niet relevant.  

Wat zijn de gevolgen voor de mensen die tussen wal en schip raken en wat zijn de 
financiële gevolgen voor de gemeente als die mensen op termijn uiteindelijk bij de 
sociale dienst terecht komen?
Deze vraag is op dit moment niet relevant.  

Hoe staat het met de discussie betreffende NOMA, (nieuw model voor 
ondersteuning binnen de arbeidsmarkt)
is Goirle ook al in die discussie betrokken?
De discussie over NOMA is in eerste aanleg een discussie die in de gemeente 
Tilburg gestart is o.a. in verband met de aangekondigde invoering van de Wet 
werken naar vermogen. De invoering van die wet was ook onderdeel van een 
regionaal traject. De NOMA-discussie kan ook consequenties hebben voor de rol 
van de Diamantgroep bij arbeidstoeleiding van mensen met een afstand tot de 
arbeidsmarkt. In die zin vindt er ook afstemming plaats met het bestuur van de 
Diamantgroep en is er ook ambtelijk afstemming. De uitkomst van de discussie in 
Tilburg en de eventuele consequenties voor de Diamantgroep en regiogemeenten 
zijn nu nog niet bekend. Wij zullen steeds op basis van eigen inzichten en kracht 
een afweging maken.
Hoeveel moet Goirle bijdragen als er in 2018 inderdaad een exploitatie tekort 
ontstaat van 4,2 miljoen euro?



Deze vraag is op dit moment niet relevant. Zodra de plannen van het nieuwe 
kabinet bekend zijn en ook de ontwikkelingen in meerjarenperspectief zal de 
Diamantgroep met een nieuw voorstel komen.

Het college is al voortvarend bezig geweest met het inbesteden  van het openbaar 
groen.
In hoeverre kan Goirle nog meer anticiperen door nog meer werk door de 
Diamantgroep uit te laten voeren?

Goirle laat niet alleen het onderhoud openbaar groen door de Diamantgroep 
uitvoeren maar het integrale beheer van de openbare ruimte. Daarnaast wordt de 
postbezorging en schoonmaken gemeentehuis uitgevoerd door de Diamantgroep. 
De gemeente Goirle heeft verder afspraken met de Diamantgroep voor het 
uitvoeren van woningaanpassingen. We maken gebruik van de expertise van de 
Diamantgroep op het gebied van reïntegratie-activiteiten. Incidentele 
werkzaamheden worden in voorkomende gevallen ook uitgevoerd door de 
Diamantgroep (bijv. ondersteuning bij het plaatsen van verkiezingsborden, 
inrichting stemlokalen etc.)

In hoeverre is het mogelijk mensen die bij de Diamantgroep ontslagen worden in te 
laten stromen in het gemeentelijk apparaat?
Deze vraag is op dit moment niet relevant. Maar aangezien Goirle al voor werk 
door de Diamantgroep laat uitvoeren en zelf ook geen onderhoudswerkzaamheden 
meer doet zullen die mogelijkheden uiterst beperkt zijn. 


